



កម្មវិធីបញ្ចុះតម្លៃនៃប័ណ្ណធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុង សម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និង ជនពិការ

គោលបំណង

កម្មវិធីបញ្ចុះតម្លៃនៃប័ណ្ណធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA (ហៅកាត់ថាកម្មវិធី) អនុញ្ញាតឲ្យព្រឹទ្ធវ័យ (អាយុចាប់ពី 65 ឆ្នាំឡើងទៅ) និងជនពិការដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ (ជាមួយហៅកាត់ថា "បុគ្គលដែលមានសិទ្ធិ") ក្នុងការធ្វើដំណើរតាមប្រព័ន្ធ RIPTA ដោយមានការបញ្ចុះតម្លៃ ដែលអាត្រាទាំងនោះត្រូវបានកំណត់ដោយ RIPTA ដោយអនុលោមតាមសិទ្ធិអំណាចរបស់ខ្លួនដែលមានចែងក្នុងច្បាប់ Rhode Island General Laws § 39-18-4។ ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការទទួលបានប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃ បុគ្គលទាំងឡាយត្រូវមានប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃនៃការធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុងដែលផ្តល់ដោយកម្មវិធីនេះ ដែលជំនួសលើកម្មវិធីគោលនយោបាយ និងនីតិវិធីមុនៗទាំងអស់ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការបញ្ចុះតម្លៃ។ កម្មវិធីនេះមានឯកសារនេះ និងឯកសារបង្ហាញ A, B និង C ដែលបានភ្ជាប់ជាមួយឯកសារនេះ។

សិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី

បុគ្គលទាំងឡាយអាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កម្មវិធីដូចខាងក្រោម៖

- លក្ខណៈសម្បត្តិក្នុងនាមជាព្រឹទ្ធវ័យ៖ ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាព្រឹទ្ធវ័យម្នាក់ បុគ្គលរូបនោះត្រូវបង្ហាញភស្តុតាងនៃអាយុ និងភស្តុតាងអត្តសញ្ញាណដោយអនុលោមតាមពាក្យស្នើសុំសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យដែលត្រូវបានភ្ជាប់ជាឯកសារបង្ហាញ A ជាមួយនឹងឯកសារនេះ។
- លក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាជនពិការ៖ ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាជនពិការ បុគ្គលរូបនោះត្រូវបង្ហាញភស្តុតាងអត្តសញ្ញាណ និងត្រូវផ្តល់ព័ត៌មានដែលតម្រូវដោយកម្មវិធីសម្រាប់ជនពិការ ដែលត្រូវបានភ្ជាប់ជាឯកសារបង្ហាញ B ជាមួយនឹងឯកសារនេះ។

បុគ្គលដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាព្រឹទ្ធវ័យ ឬជាជនពិការនឹងទទួលបាន "ប័ណ្ណជិះរថយន្តក្រុងដោយសេរីពេញមួយថ្ងៃ" ឬ "ប័ណ្ណជិះរថយន្តមានកំណត់ក្នុងមួយថ្ងៃ"¹។ ប័ណ្ណជិះរថយន្តដោយសេរីពេញមួយថ្ងៃ នឹងអនុញ្ញាត

¹ ប៉ុន្តែ នឹងមិនមានការចុះតម្លៃសម្រាប់ផ្លូវកំពិសេសឬផ្លូវកំពិសេសមនុស្សច្រើននោះទេ ដូចដែលបានកំណត់ដោយ RIPTA

ឲ្យអ្នកដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជិះរថយន្តក្រុង RIPTA នៅពេលណាក៏បាន ដោយប្រើប័ណ្ណធ្វើដំណើរ បញ្ចុះតម្លៃ។ ប័ណ្ណជិះរថយន្តមានកំណត់ក្នុងមួយថ្ងៃ អនុញ្ញាតឲ្យអ្នកដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ជិះ រថយន្តក្រុង RIPTA ដោយប្រើប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃក្នុងអំឡុងម៉ោងដែលមិនមានមនុស្សច្រើសលើសលប់។ ម៉ោងដែល មិនមានមនុស្សច្រើសលើសលប់ មានដូចខាងក្រោម៖

ថ្ងៃធ្វើការ៖ មុនពេល 7:00 a.m ចន្លោះពីម៉ោង 9:00 a.m. និងម៉ោង 3:00 ល្ងាច និងបន្ទាប់ពី ម៉ោង 6:00 រសៀល

ថ្ងៃចុងសប្តាហ៍និងថ្ងៃឈប់សម្រាក៖ ពេញមួយថ្ងៃ។

លក្ខខណ្ឌស្តីពីប្រាក់ចំណូលដែលទទួលបានសិទ្ធិ

មិនថាបុគ្គលដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបាន "ប័ណ្ណជិះរថយន្តដោយសេរីពេញមួយថ្ងៃ" ឬ "ប័ណ្ណជិះ រថយន្តមានកំណត់ក្នុងមួយថ្ងៃ" នោះទេ គឺវាអាស្រ័យលើប្រាក់ចំណូលរបស់បុគ្គលនោះ។ ប័ណ្ណជិះរថយន្តដោយ សេរីពេញមួយថ្ងៃ នឹងអាចទទួលបានចំពោះបុគ្គលដែលមានប្រាក់ចំណូលនៅក្រោមការធ្វើតេស្តប្រាក់ចំណូលដែល បានបង្កើតឡើងដោយការិយាល័យប្រតិបត្តិការសេវាកម្មមនុស្សនិងសុខាភិបាលនៃរដ្ឋ Rhode Island ("EOHHS")។ កម្រិតចាប់ផ្តើមនៃការធ្វើតេស្តប្រាក់ចំណូលនាពេលបច្ចុប្បន្ន ត្រូវបានកំណត់នៅត្រឹម 200% នៃកម្រិតភាពក្រីក្រ សហព័ន្ធ²។ ការជិះរថយន្តដែលមានកំណត់ក្នុងមួយថ្ងៃ នឹងអាចរកបានចំពោះបុគ្គលទាំងឡាយដែលមានសិទ្ធិ ទទួលបានសេវាដែលមានប្រាក់ចំណូលខ្ពស់ជាងកម្រិតការធ្វើតេស្តប្រាក់ចំណូល។

ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការទទួលបានប័ណ្ណជិះរថយន្តមានកំណត់ក្នុងមួយថ្ងៃ បុគ្គលម្នាក់ត្រូវបំពេញ ពាក្យស្នើសុំអំពីប្រាក់ចំណូលដែលមានសិទ្ធិទទួលបានសេវាដែលមានភ្ជាប់ជាឯកសារបង្ហាញ C ជាមួយនឹងឯកសារ នេះ។

ការបញ្ចុះតម្លៃសម្រាប់អ្នកអមដំណើរជាមួយ

បុគ្គលដែលអមដំណើរនិងជួយដល់បុគ្គលដែលជាអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានសេវា ឬជនពិការភ្នែក ឬអ្នកជិះរថយន្ត នឹងមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការបញ្ចុះតម្លៃការធ្វើដំណើរ។ ប័ណ្ណដែលចេញឲ្យបុគ្គលជាជនពិការភ្នែក ឬបុគ្គលដែលប្រើរថយន្ត នឹងបង្ហាញថាអ្នកអមដំណើរមានសិទ្ធិទទួលបានការធ្វើដំណើរដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ ផងដែរ។

ការដាក់ពាក្យសុំប័ណ្ណធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុងដែលបញ្ចុះតម្លៃ

² សូមចំណាំថាកម្រិតចាប់ផ្តើមនេះគឺអាចមានការផ្លាស់ប្តូរ។ លើសពីនេះទៅទៀត RIPTA សូមរក្សាសិទ្ធិក្នុងការបដិសេធនូវតម្រូវការប្រាក់ ចំណូលសម្រាប់កម្មវិធីពិសេស។ ឬចុះកិច្ចសន្យាដែលអាចផ្តល់នូវប័ណ្ណប្រើប្រាស់រថយន្តក្រុងដែលប្រាស់ចាកពីគោលនយោបាយនេះ។ គ្មានកិច្ចសន្យា ឬការលើកលែងណាដែលអាចប៉ះពាល់ដល់បទប្បញ្ញត្តិនានាទាក់ទងនឹងការប្រើប្រាស់ប័ណ្ណប្រើប្រាស់រថយន្តក្រុងឡើយ។

មានវិធីបីយ៉ាងដើម្បីទទួលបានពាក្យស្នើសុំសម្រាប់ប័ណ្ណធ្វើដំណើរដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃ៖

1. ទាញយកតាមគេហទំព័រ៖ ពីគេហទំព័ររបស់ RIPTA - www.ripta.com/buspassprogram។
2. ស្នើសុំតាមទូរស័ព្ទ៖ ហៅទូរស័ព្ទមកសេវាអតិថិជន RIPTA លេខ 401-781-9400។
3. មកដោយផ្ទាល់៖ នៅការិយាល័យ RIPTA 1 Kennedy Plaza, Providence RI 02903 (ពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ពីម៉ោង 9 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 4 ល្ងាច) ឬកន្លែងផ្តល់ព័ត៌មាន RIPTA, 705 Elmwood Avenue, Providence RI 02907 (ពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ ពីម៉ោង 9 ព្រឹក ដល់ 4 ល្ងាច)

ការដាក់ពាក្យស្នើសុំអាចយកធ្វើផ្ទាល់ដៃទៅកាន់ការិយាល័យ RIPTA ខាងលើ ឬធ្វើតាមសំបុត្រទៅកាន់ការិយាល័យនៅក្រុមហ៊ុន Elmwood។

ការដំណើរការនៃពាក្យស្នើសុំ

បុគ្គលិក RIPTA នឹងបញ្ជាក់ព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ជូនក្នុងបែបបទនេះ និងធ្វើការជូនដំណឹងដល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំក្នុងរយៈពេល 21 ថ្ងៃ អំពីស្ថានភាពនៃបែបបទរបស់អ្នក។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំដែលត្រូវបានអនុម័តក្នុងការទទួលបានប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃសម្រាប់ធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុង នឹងត្រូវបានណាត់ជួបដើម្បីថតរូបនិងទទួលប័ណ្ណ។ ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មានប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃសម្រាប់ការធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុងដែលបានចេញក្រោយថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ ការទទួលប័ណ្ណថ្មីនឹងមិនត្រូវបង់ប្រាក់ឡើយ។ ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មានប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃសម្រាប់ធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុង ដែលបានចេញមុនថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ ការទទួលប័ណ្ណថ្មីនឹងតម្រូវឲ្យបង់ប្រាក់ 10 ដុល្លារ ជាថ្លៃរដ្ឋបាល ដែលនឹងត្រូវបានបង់ជាសាច់ប្រាក់វិក្កយបត្រសម្រាប់ដកប្រាក់ ឬដោយមធ្យោបាយផ្សេងទៀតដែលបង្កើតឡើងដោយ RIPTA នាពេលអនាគត។ បុគ្គលទាំងឡាយត្រូវបង្ហាញអត្តសញ្ញាណដែលមានរូបថតនិងមានសុពលភាព (ឧ. ប័ណ្ណបើកបរ លិខិតឆ្លងដែន ឬអត្តសញ្ញាណដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាលដែលអាចប្រើប្រាស់បាន) ដើម្បីទទួលបានប័ណ្ណ។

ការធ្វើប័ណ្ណថ្មីឡើងវិញ

ប័ណ្ណនឹងមានសុពលភាពរយៈពេលពីរឆ្នាំ។ បន្ទាប់ពីប័ណ្ណផុតកំណត់ អ្នកកាន់ប័ណ្ណត្រូវស្នើសុំម្តងទៀត ដោយអនុលោមតាមបទប្បញ្ញត្តិនៃកម្មវិធីនេះ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ RIPTA សូមរក្សាសិទ្ធិក្នុងការកាត់បន្ថយឬបង្កើនរយៈពេលសុពលភាពប័ណ្ណ។

ការផ្លាស់ប្តូរប័ណ្ណ

ការសុំផ្លាស់ប្តូរប័ណ្ណដែលបាត់ ឬចោរលួច ត្រូវធ្វើការស្នើសុំដោយផ្ទាល់។ ប័ណ្ណជិះរថយន្តក្រុងដែលខូចខាត ត្រូវប្រគល់ត្រឡប់ទៅឲ្យ RIPTA វិញ ដើម្បីទទួលបានប័ណ្ណថ្មីមួយទៀត។ ការធ្វើប័ណ្ណថ្មីនឹងត្រូវបង់ប្រាក់ \$20។

ថ្លៃប័ណ្ណធ្វើដំណើរដែលត្រូវអនុវត្ត

ប័ណ្ណ ដែលបានចេញក្រោមកម្មវិធីនេះមានសុពលភាពសម្រាប់គោលបំណងនៃការបញ្ជូនតម្លៃតែប៉ុណ្ណោះ។ តម្លៃ ដែលបង់ដោយអ្នកកាន់ប័ណ្ណអាចផ្លាស់ប្តូរអាស្រ័យលើការផ្លាស់ប្តូរតម្លៃណាមួយដែលបង្កើតដោយ RIPTA។

ការប្រើប្រាស់ប័ណ្ណថយន្តក្រុង របស់ RIPTA

រាល់ប័ណ្ណដែលបានចេញក្រោមកម្មវិធីនេះត្រូវតែរក្សាទុកដោយអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ និងគ្រប់ពេលវេលា នៅពេលកំពុងដឹះថយន្តដែលផ្តល់សេវាដោយ RIPTA។ ប័ណ្ណថយន្តក្រុង RIPTA មានលក្ខណៈអេឡិចត្រូនិក ហើយត្រូវចុះឈ្មោះនៅលើ farebox ដើម្បីឲ្យអាចប្រើប្រាស់បាន។ អ្នកបើកបរមានសិទ្ធិ ផ្ទៀងផ្ទាត់រូបថតរបស់ អ្នកប្រើប្រាស់។

ការប្រើប្រាស់មិនត្រឹមត្រូវនៃប័ណ្ណថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA

RIPTA សូមរក្សាសិទ្ធិក្នុងការរឹបអូស ឬមោឃភាពប័ណ្ណថយន្តក្រុងណាមួយដែលត្រូវបានប្រើដោយមិនត្រឹមត្រូវ។ ការប្រើដោយមិនត្រឹមត្រូវ មានដូចជា៖

- ការប្រើប័ណ្ណដែលផុតសុពលភាព
- ការប្រើប័ណ្ណរបស់អ្នកដទៃ
- ការប្រើប័ណ្ណដែលខូចរូបរាង
- ការចែករំលែក ឬការលក់ប័ណ្ណ
- ការទទួលបានប័ណ្ណដែលមិនត្រឹមត្រូវឬក្លែងក្លាយ

បុគ្គលដែលប្រើប័ណ្ណមិនបានត្រឹមត្រូវ អាចត្រូវបានផ្អាកពីកម្មវិធីក្នុងរយៈពេលដល់ទៅមួយឆ្នាំ ដែលបន្ទាប់ពីពេល នោះ បុគ្គលរូបនោះអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំជាថ្មី។ ការប្រើប្រាស់ដោយមិនត្រឹមត្រូវណាមួយបន្ថែមទៀតនឹងអាចមាន ការដកហូតជាអចិន្ត្រៃយ៍នៃប័ណ្ណ និងការដកឈ្មោះបុគ្គលចេញពីកម្មវិធីនេះ។

ការដាក់ពាក្យបណ្តឹង

បុគ្គលម្នាក់អាចដាក់ពាក្យបណ្តឹងបាន ក្នុងករណីពាក្យសុំរបស់គេត្រូវបានបដិសេធ ឬប័ណ្ណរបស់គេត្រូវបានដកហូត ឬទុកជាមោឃភាព។ ព័ត៌មានបន្ថែម ឬកាលៈទេសៈបន្ថែមណាមួយអាចត្រូវបានផ្តល់ជូនក្នុងលក្ខណៈជាផ្នែក មួយនៃបណ្តឹងនេះ។ ការដាក់ពាក្យបណ្តឹងត្រូវឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរក្នុងរយៈពេល 20 ថ្ងៃ នៃថ្ងៃធ្វើការ ទៅ កាន់៖

RIPTA Customer Service Manager, Bus Pass Program,
705 Elmwood Avenue, Providence RI 02907

អ្នកគ្រប់គ្រងសេវាអតិថិជន នឹងពិនិត្យមើលឯកសារដែលពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ ធ្វើការស៊ើបអង្កេតបញ្ហានេះ ពិគ្រោះ យោបល់ជាមួយភាគីផ្សេងទៀត តាមការចាំបាច់ ហើយនឹងធ្វើការសម្រេចចិត្តក្នុងរយៈពេល 21 ថ្ងៃ នៃថ្ងៃធ្វើការ បន្ទាប់ពីទទួលពាក្យបណ្តឹង។